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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Békés és Murony közötti szárnyvonal megszüntetése" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Békés város fejlődésében nagy előrelépést jelenthet annak kistérségi központtá válása . Ennek

érdekében elmaradhatatlan az infrastruktúra, különös tekintettel az úthálózat, közlekedés

fejlesztése .

A Békés és Murony közötti szárnyvonal megszüntetésével egy rendkívül fontos kapcsolódási

pontot veszítünk el Budapest irányába, amelynek személyforgalmi hatása nagyban

megnehezíti a kistérségben vállalt szerepünk teljesítését . Békés a maga huszonkétezres

lakosságával a megye negyedik városaként jelentős szerepet vállal a régió életében .

Tisztelt miniszter úr! Hányadik helyet foglalja el Békés a lakosság száma alapjárt azon

városok között Magyarországon, amelyet nem lehet majd vasúttal megközelíteni?

Tisztelettel várom válaszát!
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